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Abstract (en)
In the method for fitting a mixer in the right position on a cartridge for an extraction device, the means for aligning on the mixer are brought into
engagement with corresponding means for aligning on the cartridge extraction end during mounting of the mixer on the cartridge extraction end and
then the mixer is secured. The means for aligning on the mixer (2) contain at least one strip (10) which in each case engages in a corresponding
cutout (11) on the neck on the cartridge extraction end (13). Such means make possible a simple and secure alignment of the mixer on the
cartridge. <IMAGE>

Abstract (de)
Beim Verfahren zum gerichteten Befestigen eines Mischers an eine Kartusche für ein Austraggerät werden beim Aufsetzen des Mischers auf
das Kartuschen-Austragende die Mittel zum Ausrichten am Mischer im Eingriff mit entsprechenden Mitteln zum Ausrichten am Kartuschen-
Austragende gebracht, dann wird der Mischer gesichert. Die Mittel zum Ausrichten am Mischer (2) enthalten mindestens eine Leiste (10), die
je in eine entsprechende Ausnehmung (11) am Hals am Kartuschen-Austragende (13) greift. Solche Mittel erlauben ein einfaches und sicheres
Ausrichten des Mischers an der Kartusche. <IMAGE> <IMAGE>
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